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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 39/2021 

XXXIX Sesja w dniu 28 września 2021  

Obrady rozpoczęto 28 września 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:14 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława nieobecny 

2. Piotr Czarnecki nieobecny 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka JuraWalczak nieobecna 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska nieobecna 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska nieobecna 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski nieobecny 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

1. Sprawy organizacyjne.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Krystian Łuczak otworzył obrady XXXIX 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę 

Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę 
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Konopczyńska, Skarbnika Miasta Panią Honoratę Baranowską a także zebranych na 

sali dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz 

pozostałe osoby uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą 

sieci Internet obserwują obrady.  

 

Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana 

jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek, a także w serwisie 

You Tube. Linki do transmisji udostępniane są na stronie internetowej miasta. 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 

na stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 16 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 28 września br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXXIX sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXXVIII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 7 

września 2021 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o 

obradach dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z 

tym otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

wnoszą zmiany do porządku obrad.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska  

• radna Pani Ewa Szczepańska 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgodnie z prośbą zgłoszoną przez radną Panią 

Ewę Szczepańskiej ogłosił 5 minutową przerwę w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radna Pani Ewa Szczepańska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska (Ad Vocem) 
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Po zakończeniu dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta uwzględniając prośbę 

Prezydenta Miasta zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku w punkcie 9 o uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. Informując 

ponadto, iż przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię komisji stałej, zatem został 

spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXXIX sesji Rady Miasta w punkcie 9  o Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, iż porządek obrad XXXIX sesji Rady Miasta uległ zmianie 

uwzględniającej przegłosowany wniosek. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 31 sierpnia 2021r.czyli od ostatniej 

sesji Rady Miasta do dnia 28 września 2021r., która przedstawia się następująco: 

 

Miesiąc wrzesień upłynął nam pod znakiem przedsięwzięć mających na celu 

poprawę jakości środowiska naturalnego we Włocławku, 15 września podpisana 
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została umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Toruniu w ramach „Ogólnopolskiego Programu Finansowania Usuwania 

Wyrobów Zawierających Azbest.  

Środki na realizację Programu w latach 2022-2023 wynoszą 135 tys. zł, gdzie wkład 

naszego miasta stanowić będzie 81 tys. zł, a dotacja z Wojewódzkiego Funduszu  54 

tys. zł. Według założeń, wysokość tych środków finansowych, przyczyni się do 

usunięcia, w latach 2022 – 2023, ok. 190 ton wyrobów zawierających azbest. 

Jednocześnie, prowadzony jest nabór wniosków od właścicieli nieruchomości o 

włączenie ich do miejskiego programu usuwania azbestu, gdyż tylko obiekty z tej listy 

mogą być objęte dotacją. 17 września, wspólnie z przedszkolami, szkołami, 

pracownikami Urzędu Miasta i przedstawicielami innych jednostek zorganizowano 

włocławską edycję akcji „Sprzątanie Świata”. Około trzydziestu placówek 

edukacyjnych włączyło się w sprzątanie i propagowanie wiedzy o tym, jak dbać o 

naszą planetę. Świat sprzątali również przedstawiciele naszego ratusza. W wyniku 

tej akcji zebrano ponad tonę odpadów. 22 września Włocławek włączył się w 

obchody Dnia bez Samochodu. Tego dnia właściciele i współwłaściciele aut mogli 

bezpłatnie podróżować autobusami komunikacji miejskiej we Włocławku. Wrzesień to 

jesienna zbiórka odpadów wielkogabarytowych z poszczególnych osiedli miasta. W 

tym miesiącu odbyły się cztery zbiórki: 4, 11 18 i 25 września. Ostatnia zbiórka w tej 

edycji odbędzie się w najbliższą sobotę, 2 października. 

Miasto otrzymało kolejną transzę dofinansowania dla zadania pn. 

„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie miasta Włocławek  

etap III” w wysokości 1,6 mln zł. Dofinansowanie pochodzi z RPO Województwa 

Kujawsko Pomorskiego. Powstanie nowa mapa hałasu. Poprzednie dwie mapy 

hałasu dla naszego miasta są datowane na lata: 2012 i 2017, powstawały więc w 

odstępie pięciu lat. Teraz zostanie sporządzona kolejna mapa. Tego typu 

opracowanie ma wymiar praktyczny. Nie bez znaczenia jest też łatwość skorzystania 

z mapy hałasu, jest ona bowiem częścią miejskiego geoportalu. Każdy 

zainteresowany może do takiej mapy sięgnąć i dowiedzieć się jakie są newralgiczne 

źródła hałasu, czy z jakim natężeniem dźwięków mamy do czynienia. Zadanie 

zrealizuje wyłonione w trybie przetargu konsorcjum spółek: Lemitor Ochrona 

Środowiska oraz Akustix. Umowa z wykonawcą została zawarta 17 września. 

Wartość brutto umowy to ok. 317 tys. zł, termin realizacji: 224 dni od dnia podpisania. 

Wpłynęły dodatkowe środki z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na 

sfinansowanie zajęć wspomagających dla uczniów wszystkich włocławskich szkół  

Jest to kwota 515,5 tys. zł. Otrzymane środki są odpowiedzią na wniosek złożony do 

Ministerstwa Edukacji i Nauki. Celem zajęć jest pomoc uczniom w opanowaniu i 

utrwaleniu wiedzy z wybranych obowiązkowych przedmiotów z zakresu kształcenia 

ogólnego, po nauce zdalnej. Realizacja zajęć trwa, zakończy się w grudniu.  

W terminie do 3 września 2021r. rodzice i opiekunowie uczniów niepełnosprawnych 

posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego mogli składać wnioski 

o dofinansowanie z rządowego programu: „Wyprawka szkolna”. 

Wysokość pomocy jest zależna od szkoły i klasy, do której uczęszcza uczeń, rodzaju 

niepełnosprawności oraz rodzaju podręczników, z których uczeń korzysta i wynosi od 
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390 do 445 zł. Dofinansowanie w postaci wyprawki szkolnej w roku szkolnym 

2021/2022 otrzyma 255 uczniów z niepełnosprawnością. Wypłata na łączną kwotę 

91,5 tys. zł nastąpi do końca listopada. 

Realizowany jest programy polityki zdrowotnej, w związku z tym Mieszkańcy 

Włocławka seniorzy w wieku 65+ mogą już korzystać z bezpłatnych szczepień 

przeciwko grypie. Akcja szczepień realizowana jest we wszystkich przychodniach 

Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej. Pacjenci otrzymują jedną dawkę szczepionki 

czterowalentnej, zarejestrowanej w Polsce na sezon epidemiczny 2021/2022. Trwają 

szczepienia w ramach „Programu profilaktyki zakażeń wirusem HPV, adresowane do 

dziewcząt 12 letniach. Rodzice lub opiekunowie, wraz z nastoletnią pacjentką, 

powinni zgłosić się bezpośrednio do przychodni realizującej program, czyli do jednej 

z przychodni Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej. Szczepienia będą wykonywane 

do 10 grudnia lub do wyczerpania limitu. Szczegółowe informacje na temat obecnie 

realizowanych programów można uzyskać ze strony www.wloclawek.pl  dział: 

Programy Polityki Zdrowotnej. Od 24 września 2021r. można zapisywać się na 

trzecią (przypominającą) dawkę szczepionki przeciw Covid 19. Zaszczepić się mogą 

osoby po 50 roku życia oraz osoby pracujące w służbie zdrowia, które drugą dawkę 

szczepionki przyjęły co najmniej pół roku temu. Szczepionkę można przyjąć w 

Punkcie Szczepień Powszechnych w Hali Widowiskowo Sportowej przy al. Chopina 

12, od poniedziałku do piątku w godzinach od 08:00 do 16:00. Miejski Ośrodek 

Pomocy Rodzinie we Włocławku rozpoczął realizację projektu door – to – door. Jego 

celem jest świadczenie bezpłatnych usług transportowych dorosłym mieszkańcom 

Włocławka, którzy mają trudności w samodzielnym przemieszczaniu się (są to np. 

osoby poruszające się o kulach, niewidome, słabowidzące, osoby w wieku 

senioralnym 60+). Zapotrzebowanie na przewóz można zgłaszać w siedzibie MORP 

przy ul. Ogniowej 8/10.  

Prezydent Miasta zaprosił Mieszkańców do wypełniania ankiety poświęconej 

budżetowi obywatelskiemu, ankieta będzie dostępna od 27 września do 12 

października 2021r. w serwisie internetowym: wloclawek.konsultacjejst.pl. Władzom 

Miasta zależy nam na tym, by mieszkańcy Włocławka wyrazili swoje zdanie i 

podzielili się uwagami, ale także propozycjami w kwestii procedury realizowanego 

przez nas budżetu obywatelskiego.  

W ankiecie jest prośba np. o opinię na temat podziału środków na projekty w 

poszczególnych kategoriach; czym mieszkańcy kierowali się przy wyborze projektu, 

na który oddali swój głos; z iloma projektami poddanymi pod głosowanie włocławianie 

zapoznali się bardziej szczegółowo. To oczywiście jedynie część z kilkunastu 

ankietowych pytań, a udzielenie odpowiedzi zajmuje tylko chwilę. 

Prezydent Miasta zachęcił mieszkańców do korzystania z nieodpłatnych porad 

prawnych, również stacjonarnie informując, że we Włocławku w 2021 roku działają 

cztery punkty nieodpłatnych porad prawnych. Punkty: przy ul. Mechaników 1 (Bursa 

Szkolna), ul. Żabiej 12a (siedziba Centrum Organizacji Pozarządowych) oraz przy ul. 

Długiej 28, wróciły do działalności stacjonarnej. Punkt przy ul. Mechaników 1 czynny 

jest od poniedziałku do piątku w godzinach od 15:00 do 19:00, punkt w Centrum przy 

ul. Żabiej 12a pracuje od poniedziałku do piątku w godzinach od 08:30 do 12:30. 

http://www.wloclawek.pl/
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Punkt przy ul. Długiej 28 pracuje od poniedziałku do piątku w godz. 13:00  17:00. 

Jeśli chodzi o punkt przy ul. Żytniej 58 (punkt czynny od poniedziałku do piątku w 

godz. 14:00 18:00), tutaj praca odbywa się z wykorzystaniem telefonu i poczty 

elektronicznej. 

Prezydent poinformował, że we wrześniu odbyły się liczne wydarzenia sportowe. 11 

września w całym kraju aktywnie obchodzono Narodowy Dzień Sportu. Dzięki 

zaangażowaniu kilkunastu klubów, instytucji, animatorów i samorządu Włocławka 

tegoroczny program był wyjątkowo bogaty. Wśród wielu wydarzeń Prezydent Miasta 

wspomniał o zajęciach z tenisa ziemnego, treningach pilatesa, jogi i gimnastyki 

korekcyjnej, pokazach sprzętu żeglarskiego i modeli sterowanych radiem, czy też 

treningach aikido. Ponadto w ramach działań rewitalizacyjnych, Piknik Sportowo 

Rekreacyjny dla dzieci zorganizował Uczniowski Klub Sportowy Meta działający przy 

Szkole Podstawowej nr 3. 18 września na Stadionie Przylesie we Włocławku setki 

młodych i nieco starszych biegaczy wzięło udział w 38. Biegu Kujawiaka, 

organizowanym przez LKS Vectra w ramach środków dotacyjnych z Urzędu Miasta 

Włocławek. Mimo deszczowej aury biegacze nie zawiedli. Sportową rywalizację 

tłumnie rozpoczęły najmłodsze dzieci, by w kolejnych startach charakter i kondycję 

mogły sprawdzić ich starsze koleżanki i starsi koledzy. Każdy młody uczestnik Biegu 

Kujawiaka otrzymał medal, a najlepszych nagrodzono dodatkowymi upominkami. W 

biegu głównym (na 10 km) wystartowała niemal setka uczestników. We wrześniu w 

Sopocie odbyły się regaty Pucharu Polski w kitesurfingu, w olimpijskiej konkurencji 

formuła kite, gdzie startował zawodnik Klubu Sportowego AQUA Włocławek Jan 

Marciniak. Zajął on trzecie miejsce, zdobywając kolejny medal i punkty Pucharu 

Polski. We Włocławku Klub Sportowy AQUA był organizatorem Mistrzostw Polski, 

regat modeli żaglowych sterowanych radiem w klasie F5-10. Przez dwa dni 

zawodnicy ścigali się na Zalewie Włocławskim, rozegrali 12 wyścigów. Zdobywcą 

złotego medalu i tytułu Mistrza Polski został reprezentant KS AQUA Jarosław 

Lipiński. 

Lekkoatleci Vectry zostali najlepszą drużyną w województwie. We wrześniu w 

Bydgoszczy odbyła się Liga Młodzików. Zespół VECTRY z dorobkiem 4096 punktów 

został Drużynowym Mistrzem Województwa Kujawsko-pomorskiego U16. W Hali 

Sportowej Zespołu Szkół Technicznych odbyły się IV Mistrzostwa Włocławka 

Amatorów w Badmintonie. Impreza została zorganizowana dzięki wsparciu 

finansowemu Gminy Miasto Włocławek i była częścią cyklu turniejów Grand Prix 

Województwa Kujawsko Pomorskiego. 

Prestiżowym wydarzeniem w kulturze był Turniej Poezji Śpiewanej We wrześniu w 

Centrum Kultury Browar B. odbył się 30. Finał Turnieju Poezji Śpiewanej. W 

Koncercie Galowym i niezwykłym, jubileuszowym koncercie „Ptaki powrotne” 

wystąpili laureaci poprzednich Finałów oraz najlepsi wykonawcy tegorocznego 

konkursu. Finał we Włocławku wygrał Dawid Mik z Tarnowa. 

Prezydent Miasta zakomunikował, że wrzesień to ważne rocznice w historii Polski. W 

związku z tym 1 września 2021 r. na placu Wolności odbyły się miejskie obchody 

upamiętniające 82. rocznicę wybuchu II wojny światowej. Natomiast 17 września 

2021 r. wraz z przedstawicielami samorządu, organizacji społecznych, instytucji, 
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szkół oraz mieszkańcami Włocławka, uroczystością pod Pomnikiem Armii Krajowej w 

parku Łokietka upamiętniono osiemdziesiątą drugą rocznicę agresji Związku 

Radzieckiego na Polskę. Wczoraj, tj. 27 września obchodzono Dzień Podziemnego 

Państwa Polskiego, uchwalony dla uczczenia rocznicy powołania w 1939 roku Służby 

Zwycięstwu Polski. Dla uczczenia pamięci ofiar, u stóp pomników zostały złożone 

wiązanki kwiatów i zapłonęły symboliczne znicze.  

Przedsiębiorcy wymyślą, a my nagrodzimy nowy „Lokalny produkt” 

Jeszcze przez niespełna tydzień, do 4 października 2021 r. oczekiwać się będzie na 

propozycje firm z obszaru rewitalizacji, czyli z włocławskiego Śródmieścia. Trwa 

bowiem nabór wniosków konkursowych w pierwszej edycji konkursu na „Lokalny 

produkt”. Zgłoszony do konkursu produkt lub usługa muszą być nowe, tj. wymyślone 

przez przedsiębiorców z obszaru rewitalizacji, a jednocześnie związane z tradycją i 

kulturą miasta. 

Kto może się zgłosić do konkursu na „Lokalny produkt”? Uczestnikami konkursu 

mogą być przedsiębiorcy, którzy posiadają tytuł prawny do lokalu położonego w 

obszarze rewitalizacji miasta Włocławek i prowadzą tam działalność gospodarczą. 

Konkurs skierowany jest do między innymi właścicieli lub najemców punktów 

usługowych, produkcyjnych i handlowych, w tym np. lokali gastronomicznych, 

rzemieślników, rękodzielników i artystów. Na zwycięzcę konkursu, którego wybiorą 

internauci w głosowaniu on-line, czeka nagroda finansowa w wysokości 29,5 tys. zł 

brutto. Nagroda może zostać wykorzystana na m. innymi dokonanie opłat w związku 

z prowadzeniem zakup materiałów, produktów służących do produkcji wygranego 

Lokalnego Produktu, przy jednoczesnym zapewnieniu utrzymania tego produktu w 

ofercie przez okres co najmniej roku. 

W połowie października 2021 r. mają zakończyć się prace związane z modernizacją i 

przebudową budynku głównego biblioteki przy ul. Warszawskiej 11/13.  

Modernizacja dotyczy m.in. instalacji elektrycznej, ciepłowniczej i wentylacyjnej. 

Przebudowa gmachu z 1972 roku obejmuje także magazynowanie zwarte w części 

piwnicznej, dwupoziomową wypożyczalnię, mediatekę, strefę dziecka, salę 

kameralną na 150 osób, salę konferencyjną na 60 osób i czytelnię wraz z dostępem 

do Internetu. To jednak nie koniec prac. We wrześniu został ogłoszony przetarg na 

realizację drugiego etapu, czyli wyposażenie biblioteki. Oddanie do użytku 

zmodernizowanego budynku planowane jest pod koniec pierwszego kwartału 2022r. 

Łączny koszt inwestycji, tj. dwóch etapów wyniesie ok. 6,6 mln zł. 

Prezydent Miasta przekazał także zaproszenie na najbliższe wydarzenia. W sobotę i 

niedzielę 2 i 3 października  włocławianie mogą spotkać się na święcie 

włocławskiego fajansu. FAJANS FESTIWAL WŁOCŁAWEK odbędzie się w Centrum 

Kultury Browar B. Na jedynym w swoim rodzaju kiermaszu pn. „Fajansowe Kramy” 

będzie można sprzedać/kupić, wymienić lub zaprezentować wyroby fajansowe. 

Prezydent zaprosił do odwiedzania siedziby Browaru B. przy ul. Łęgskiej. Festiwal 

będzie otwarty w godzinach od 10.00 do 18.00. 

W przyszłą niedzielę, 10 października wystartuje 8. ANWIL Półmaraton Włocławek. 

Organizatorem imprezy jest Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra przy wsparciu 

Urzędu Miasta Włocławek i Ośrodka Sportu i Rekreacji. Atrakcyjna formuła i wciąż 
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podnoszony poziom organizacyjny sprawiają, że włocławski półmaraton jest jedną z 

najbardziej rozpoznawalnych i najczęściej wybieranych przez biegaczy imprezą w 

województwie kujawsko-pomorskim. Sponsorem strategicznym wydarzenia jest 

niezmiennie ANWIL S.A. 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radna Pani Mariola Gawłowska 

• radny Pan Piotr Kowal 

•  radny Pan Stanisław Krzemieniewski 

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Pan Krystian Łuczak 

• Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabłońska 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2021  

rok. 
 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021 2035. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2021 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 2035 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura  Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek dla obszaru położonego w części jednostki strukturalnej Zazamcze, 
pomiędzy: ulicą Toruńską, Żwirową, terenami kolejowymi, ulicą Promienną, terenami 
kolejowymi, ulicą Hutniczą, Budowlanych, Wieniecką i granicą miasta. 
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Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Jolanta Stańczak-

Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w części jednostki strukturalnej Zazamcze, 

pomiędzy: ulicą Toruńską, Żwirową, terenami kolejowymi, ulicą Promienną, terenami 

kolejowymi, ulicą Hutniczą, Budowlanych, Wieniecką i granicą miasta rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w 

tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w części jednostki strukturalnej Zazamcze, 

pomiędzy: ulicą Toruńską, Żwirową, terenami kolejowymi, ulicą Promienną, terenami 

kolejowymi, ulicą Hutniczą, Budowlanych, Wieniecką i granicą miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, komunikując ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 

na rok szkolny 2021/2022. 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu projekt uchwały przedstawiała Pani 

Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 

na rok szkolny 2021/2022 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 

na rok szkolny 2021/2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, komunikując ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie ogłoszenia zamiaru likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej 
Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza we Włocławku oraz zamiaru 
dokonania zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza 
we Włocławku. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Angelika Wyrąbkiewicz Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej, która zgłosiła także autopoprawkę do zaprezentowanej uchwały. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ogłoszenia zamiaru likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza we Włocławku oraz zamiaru 

dokonania zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza 

we Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w 

tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Pan Krystian Łuczak 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ogłoszenia zamiaru likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza we Włocławku oraz zamiaru 

dokonania zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzisława Arentowicza 

we Włocławku wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, komunikując ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała wraz z autopoprawką została podjęta przez 

Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie określenia terminu naboru i miejsca składania wniosków o najem 
lokali mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Katarzyna Laszuk p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia terminu naboru i miejsca składania wniosków o najem 

lokali mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Pan Józef Mazierski 

• p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani 

Katarzyna Laszuk 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia terminu naboru i miejsca składania wniosków o najem 

lokali mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz 

NIEOBECNI (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, komunikując ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 



16 

 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Katarzyna Laszuk p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz 

NIEOBECNI (7) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura Walczak, Zbigniew Lewandowski, 

Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, komunikując ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXIX sesji Rady Miasta 

skierowali: 

 

• radny Pan Janusz Dębczyński, 

• radna Pani Mariola Gawłowska, 

• radny Pan Krzysztof Kowalski, 

• radny Pan Stanisław Krzemieniewski, 

• radna Pani Wanda Muszalik, 

• radny Pan Arkadiusz Piasecki, 

• radna Pani Katarzyna Zarębska 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał radny Pan Jarosław Hupało. 

 

 Ad. 11 

 Informacje i komunikaty. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Pan Krystian Łuczak zwrócił się do osób 

zgromadzonych na obradach z przypomnieniem o obowiązku udziału w Narodowym 

Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań 2021. Termin na dokonanie tej czynności 

upływa z dniem 30 września br. 

Ad. 12 

Zamknięcie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

radny Pan Krystian Łuczak zakończył obrady XXXIX sesji Rady Miasta Włocławek, 

które odbyły się w dniu 28 września 2021 roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Krystian Łuczak 

 

  


